# 台北捷兔週報 NEWS LETTER

#### 網址 http://www.taipeihash.com.tw



e-mail:wintech.eprint@msa.hinet.net

## 2005/08/13 第1703次跑

P.O.BOX No:28-199, SHIN-LIN, TAIPEI

TAIPEI HASH HOU	<b>SE HARRIERS</b>	2005'S COMMITTEE	MEMBERS
GRAND MASTER ( 會長 )	BAMBOO	魏志華	0932-919160
JOINT MASTER( 副會長 )	PLOD	李家誠	2822-4068
	INK PINK	陳俊彥	0912-000412
	BUSH BABY	DUNCAN ROBINSON	0910-511701
HASH CONTROL(監察)	BLACK FUR	謝明傑	0936-131797
ON-SECRETARY(祕書)	LOAN SHARK	許經發	0912-288073
	GURU	NARAYAN	2871-4068
HASH CASH(財務)	FIRE WOOD	王木火	0935-587986
	WHORE HOUSE	李盛填	0932-201450
	U.K.	陳澤淵	0915-586205
TRAIL MASTER(路線)	AIR SHIT	陳振宇	0916-178200
	YAKUZA	江天寶	0953-153438
BOOZE MASTER(總務)	PLAY BOY	饒盟乾	0937-088052
	5 HUNDRED MILES	鄭信農	0932-389836
	WHY	洪長力	0922-609308
HABERDASH(服飾總務)	FIRE BIRD	蕭桃彰	0937-888531
	PRINTER	陳俊呈	0910-015557
HASH BASH ( 聚餐 )	TINKER	郭金德	0922-657297
	S.M.SHIT	林克峰	0932-026902
INFORMATION(資訊)	YUA HWI	楊敬忠	0939-755314
	HASH POET	王廷邦	0952-871047
SPIRITUAL ADVISOR (顧問)		NARAYAN	2871-4068
HASH WEB SITE ( 網站 )	HARD DISK	江順景	2253-7059

		待宰的兔子/HARE LIST			
次數/NO.	日期/DATE	地點/RUN SITE		報導/SCRIBE	
1704	2005/08/20 洪同燦(Bolt) 0928243878	石門 Shi-M	Square 方清福 Guru (Narayan)		
1705	2005/08/27 李廷祿(Wild Man) 0910303164	瑞芳(中山高暖暖交流道開始有麵粉)WRueifang(Take No.1 High Way north and Get off Nuan-nuan/Rueifang Exit)Gurr			
1706	2005/09/3 高榮洲(Dragon Boat) 0930039370	大溪慈湖(車停慈湖停車場)Buffalo 謝群忠DahShi Cihu(Parking in Cihu Mansion)Guru (Narayan)			
Taipei Metro Hash Run 台北晚上特別跑步 特別跑9月3~4合歡北峰、西峰下華岡;畢祿山縱走羊頭山 報名截止日期:08/		)			
日期:8月24日(星期三)19:45 兔子開跑		5	9月2下午20:00出發(中山足球場 逾時不候)		
地點:捷運板南線.昆陽站 出口 4			費用2,500元(多退少補) 自備4日 早、午餐		
兔子:火鳥Fire Bird 個人裝備					
DATE : Aug.24 (WED) 19:45 HARE RUN 1.身分證 2.背包、背包套、政頂小背包 3.帽子、襪子、手套、口哨、登山杖					
SITE:MRT Bannan Line Kunyang Station 4.雨衣、雨褲、綁腿 5.水壺(1~2公升) 6.LED手電筒或LED頭燈及備用電池(共約4~6小)		~6小時)			
EXIT 4	EXIT 4 7.毛巾、衛生紙 8.防寒 9.兩餐份乾糧及零食 10.個人用藥品 11.長褲、長袖上衣及登山鞋			及登山鞋 12.睡袋、	
HARE : Fire	HARE: Fire Bird				

## 捷兔點滴 2005/08/13 第1703次跑 人數:200

HARE:Bush Baby(Duncan Robinson) 天氣:晴 地點: 竹子湖 報導: 劉漢建(Cicada)

旅遊旺季期間,旅館客滿,一名年輕的男客,被安排與老門房共床。第二天清晨,老門房興奮地大 叫道「快點!女人……我現在就需要女人……」「鎮定些老先生。」年輕的男客拍拍他的肩膀說:「你手裏 握得東西是我的。」時值盛夏,又逢農曆七月民間俗稱鬼月,佛教又稱教孝月,教導之意淵遠流長,其 間,台北捷兔每逢七月十五日左右週六,都備有豐富的水果、飲料、焚香敬拜,土地山神與四面八方的好 兄弟,並祈福保佑兔子平安吉祥。

今天集合點是陽明山往竹子湖一處半山腰停車,地處隱密,不是很好停車,但尚可接受,車子少, 然而今天也是台北捷兔的精心傑作,托著七夕情人節的尾巴,舉辦了一次與往年不一樣的Special Run特別 跑步,只許單、雙情侶老婆或性伴侶(包括男女、同志吧!)兒童不宜,嘿……卯死啊……此次限制級的A或 R片隨時都可上演。今天兔子阿嘟啊Bush Baby與副兔子Wanker.T.Y.兩老輩分都相當高,跑了將進20年之 久,還不覺得累,真不是蓋的,而且越跑越勇,記得這個阿嘟啊Bush Baby這幾年生了一場大病,就是拜 HASH跑步之福,克制了病魔,安然度過(想必HASH的商標有避邪的作用,各位兔友可要多加利用。)阿彌 陀佛,善哉!善哉!

3點時分大夥兒等待的高潮好戲就要上場,由會長一聲令下,男女、情侶、老婆各自綁腳交心做先鋒



Bush Baby & Wanker

部隊,個個精神抖數、蓄勢待發、枕戈待旦、一觸即發之勢,嘿休嘶吼之聲響徹山谷,想必此次之行必大有所獲,循著古道前行,浮聲四起,種下的果實期待明 年換會長之時再來取名,收成了如何!一路上checking不斷,大夥兒被整的團團轉,屁滾尿流,還好起伏不大,微風徐徐,吸著新鮮的空氣,踏著有如地毯的青 苔步道,緩緩直上、直下,卻不覺得累,因為今天的天氣實在有夠讚,清涼有風,直覺一路上都在林間村落、沿著田園小徑,山邊古道前進,清澈流動的溪水悸 動了心情的愉悅,遠處翠閣迴樓置身其間,覺得氣氛閒靜、古趣盎然,感受的靈氣迴然不同,不需此行也,然!此地取名竹子湖也有其特別的含意吧!因為我們 在此已經感受到了「竹子林中顯傲骨,湖邊戲抱美人歸」哈哈不要再爽下去了,到此打住,將近4點20分,已到一處頂湖小鎮社區,記得前不久也曾經跑過此 地,只是方向相反,經福田國小旁,順著水泥陡坡而下,至集合點已歷時1個半小時,今天的路程適中,我給兔子打分,一根香腸左右各配一個駝鳥蛋,滿分嗎?

#### 未必!自己想?!(但捷兔象徵性是滿分的)。

五點噹噹先噹有帶老婆、情侶、同志、老的、少的····各噹一杯,也各分贈一包性愛巧克力,是咖啡色,不是藍色,其藥性還是很強的,不信下禮拜來問看 看吃的人,有沒有上山下海,噹噹快結束之前,只見Air Shit帶著女朋友笑咪咪的回來,其原因可想而知,年輕人精力旺盛,情不自禁嘿咻昏了頭,腳也軟了,蹣 跚而歸,但也直得被用以69倒立式飲酒下補,該硬的沒多久再硬回來了。

BASH就地餐廳數桌,想必又是一場廝殺,但切忌開車不喝酒,喝酒不開車,可別像前些日Eject不小心被蛇咬一臉無辜,最近收斂了不少,引以為鑒。 ON ON·····

### 本次路線 Bush Baby 得分88.015分(總分11442/130張=88.015分)(資料來源:路線組)

2005/08/13 Hash Run 1703	HARE:Bush Baby	Runner:200
Site: Ju Tze Hu	Weather:Sunny	Scrībe:Bush Baby

As dawn broke and the Hare wearily cast a baleful eye at the weather through the closed windows, the wind and rain from the tail end of a typhoon which had skirted the southern end of Taiwan, still raged and the prospect for a very wet and windy Chinese Lovers' Day run looked a distinct possibility. But the good Lord, ever moving in His mysterious ways and dare we say, an ex-hasher Himself, obviously had other plans and as the Hare downed his third cup of coffee to fortify himself for the riggers of the coming day, noticed with surprise that the wind had dropped to a whisper, the rain had ceased and the heavy overcast which had blanketed the Yang Ming Shan peak area including the run site, was breaking up allowing the sun to shine through. And so it was that for the run, the weather was almost perfect; sunny, some clouds and pleasantly cool.

For those wondering how it is that the Hare is again writing up the report on his own run, it is again due to our official Scribe, 'Guru', having been press-ganged into accompanying his wife on some far flung trip. Although present for the run, he claimed that preparations for this trip would leave him no time to write a report and so it is that in the flickering glow of my candle, I sit at my lectern and take up my quill and parchment to write this report; sure as hell beats the old chisel and stone slab!

As to the promised visit of a team from the Discovery Channel to interview and film the antics of the Hash and its members, well this never happened due to reasons which are not particularly clear to your Scribe but no doubt we will have the pleasure of their company at some future run.

The theme for this week's run, a pet project of the Hare, was Chinese Lovers' Day and as such, members of the Hash were invited to bring a female partner for the occasion, wife, girlfriend, mistress, whatever, to enjoy a special run dedicated to loving couples. Invitations were extended to the China, Bear and Formosa Hashes and in the case of the Formosa Hash, the all ladies Hash, its members were given the privilege of picking a Taipei Hasher for a partner if attending alone. For those couples participating, the run would be in the form of a 'race' with each couple tied together around the legs, 3-legged style, with cloth ties made to the exacting CNS and IOC specifications and supplied by 'Penny'. Participating couples would then be given a ten minute start over the regular runners and would run to the first check in this way. At the first check however, they could untie and run separately but together for the remainder of the trail until the 'On-In' sign were they would again tie up and run bound together to the Finish.

For the occasion, the Hare had selected Ju Tze Hu for the run site, a location the Hash has not used for a few years but once quite a popular area, with the Start/Finish at a small and secluded restaurant on a narrow, steep and winding road linking the back of the Yang Ming Shan Park with the Ju Tze Hu valley but with a spectacular view of the small farming community surrounding it and Taipei city far bellow; a great place for 'chilling out' over a few brews! 'Laughing Gas', 'Sandcrab' and one or two others took full advantage of this very pleasant setting as they quietly 'privately bashed' before, probably during and certainly after the run, even inviting the Hare to join in.

Whether it was the fine afternoon following the typhoon, the location, the theme for the run or a combination of all three, the turnout was spectacular and included about 30 couples although only about 20 actually participated in the 'race'. These included 'Paedophile', a prominent member of the Formosa Hash who turning up on her own and forsaking a goodly selection of eager young jocks, snagged 'Gash' to be her partner for the afternoon.

As to the actual run, this was very much a traditional Taipei Hash classic, an oldie but goody with real live Hares and no pre-marking, well just a little! Although the area has been used many times in the past, sad to say many of the old trails have gone due mostly to typhoons, landslides and other weather related damage in addition to the local farmers fencing off and cultivating ever greater areas of the surrounding land for growing lilies, vegetables and the like along with the proliferation of chichi restaurants come flower/vegetable shops. However your Hare along with his partner in crime 'Wanker' and some input from that fountain of all hashing knowledge, 'Penniless', were able to put together an exceptionally fine run; not too long, about an hour for the front runners with the tail enders not too far behind, beautiful scenery, a varied selection of trails, very little road, subtle checks which kept the pack very much together, etc. but sadly missing a grave or two which is almost mandatory for the 'perfect' Taipei Hash run. Isn' t it wonderful to be able to blow your own trumpet!

Arriving back at the On-In/Finish the Hares awaited the return of the Loving Couples with 'Wanker' ready to hand out small boxes of candy to each couple that participated. Sad to say however one couple, 'Frontal Lobotomy', the China ash GM, and his partner 'Coco' s Nuts' along with it seemed a few others, missed out on the best part of the trail as at one of the early checks, picked up some flour marks on a near by road which were in fact the marks indicating the way to the Start but were 'drowning their sorrows' for this oversight on the fine selection of iced-down brews and munchies provided by 'Mrs. Piss'.

In the cool of the late afternoon with every couple and single runner safely home and fully refreshed and with 'Penniless' putting in a cameo appearance with his favourite winter model mobile comforter, our valiant and courageous GM, 'Bamboo', accompanied by blasts on the Hash Hom courtesy of 'Fire Bird', called for Down-Downs to commence. As is now customary, first up to quaff a cup of the good brew were the Hares. They were then followed by the winners of the various categories of the Loving Couples 'race' who in addition to enjoying a joint Down-Down, were presented with a large box of candies and who included the following:

First Home: a friend of 'Catman' and partner

Last Home: 'Air Shit' and partner

Oldest Couple: 'Appetizer' and partner

Youngest Couple: 'SM Shit' and partner

These were followed by the usual parade of saints and sinners; Old Timers reaching some mile post, First Time Runners, all U.K. participants who sang Rule Britannia for the occasion, and a host of others too many to record. However as the preceding became more raucous, and as more couples were picked out for a Down-Down, the China Hash highly erotic '69' method was adopted much to the hilarity of those watching.

And so in the glow of the setting sun, another very fine and enjoyable Hash came to a close with an excellent 4-table Bash of fine dining and wining at the at the adjoining restaurant to round off the day.















表現捷免担礦豪邁之氣・只准18歳以上男人參加 ONLY MEN OVER AGE 18 ARE ALLOWED TO RUN TAIPEI HASH